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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eredményt hozott a Pintér Sándor 
minisztertársával lefolytatott konzultáció a szakrendelők államosításával, az ápolási díj 
emelésével és a szociális dolgozók bérfejlesztésével kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlamenti  Népjóléti  bizottság ülésén 2023. november 28-án többek között  az önkormányzati
fenntartásban  működő  szakrendelők  államosításáról,  az  ápolási  díj  emeléséről  és  a  szociális
dolgozók bérfejlesztéséről kérdeztem Miniszter Urat az éves meghallgatása keretében.

Miniszer Úr válaszában a következőket mondta a kérdéseimre:

„Kanász-Nagy képviselő úrnak a kérdései. Hát csupa olyan kérdést tett fel, ami, hogy mondjam,
hogy nincs döntés.  A hídon akkor megyünk át, amikor odaértünk. Nincs is döntés, nem nagyon
tudok  mit  kiszámolni.  Nem  tudom,  hogy  ezek  a  kérdések  mennyire  érintették  a
Belügyminisztériumot, vagy a Belügyminiszter urat, konzultálni fogok vele, ezt holnap úgyis meg
tudom tenni,  kormányülés van,  úgyhogy megkérdezem, hogy ezekben a kérdésekben hol  tart  a
szakmai előkészítés, milyen terveik vannak. Azon vagyunk nyilván, hogy ne csak a nyugdíjasok
tekintetében, hanem a szociális ágazatban lévőknél, pedagógusoknál és egyéb más területen is a
béremelések ütemesen meg tudjanak valósulni.”

Ezzel kapcsolatban a következő kérdéseket teszem fel Miniszter Úrnak:

• Milyen eredményt hozott a Pintér Sándor minisztertársával lefolytatott konzultáció?
• Hol tart a szakrendelők államosításának, az ápolási díj emelésének és a szociális dolgozók 

béremelésének előkészítése a költségvetési források oldaláról?
• A konzultációjuk után lendületet vettek-e ezek a folyamatok?
• Mennyibe kerülne a költségvetésnek a szakrendelők államosítása, az ápolási díj emelése és

a szociális dolgozók bérfejlesztése?
 



Segítő közreműködését előre is köszönöm!

Budapest, 2023. december 01.

Kanász-Nagy Máté

(LMP)
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